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Abstract (en)
[origin: JPH0243420A] PURPOSE: To remove spoil continuously by use of a crane whose height is some fraction of the depth of a trench, without
stopping excavating operations by constructing a spoil removal conduit from a telescopic section and a flexible section supported on a pulley.
CONSTITUTION: Removal of spoil from a trench 5 excavated by a rotary cutter machine 4 is effected through a conduit comprising a telescopic
section 6 and a flexible section 7. As the trench 5 is excavated, the depth of the trench 5 becomes greater than the height of a crane 1, in which
case this shortage is compensated by first causing a male element 6b enclosed in a female element 6a in the telescopic section 6 to project, then
extending a cable 9 which supports a pulley 8 supporting the flexible section 7.

Abstract (fr)
L'invention est relative à un dispositif pour l'evacuation de déblais résultant du forage d'une tranchée ou d'une excavation sous boue, de grande
profondeur. La canalisation d'évacuation (6, 7) des déblais comporte une première section (6) disposée au voisinage des fraises de forage (4) qui
est constituée par un tube télescopique (6a, 6b) et une seconde section constituée par un tube flexible (7) raccordée à la première section par
une de ses extrémités et dont l'autre extrémité aboutit au voisinage du sol au point de déchargement des déblais, cette seconde section (7) étant
supportée entre ses deux extrémités par une poulie (8) qui est suspendue à la partie supérieure de l'engin de levage (1) et dont la hauteur peut être
modifiée en cours de travail.
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